東華三院馬振玉紀念中學 活動通告 020/20-21 「押花相架家長工作坊」(中一級)

敬啟者:

為讓家長能夠放下手上的事務,給自己一個安靜和放鬆的空間,並將製作的手工與子女分享,本校將舉辦「押花相架家長工作坊」,以促進親子關係。工作坊詳情臚列如下:

| 對 | | | 象 | | 中一級家長 |
|---|---|---|---|---|-----------------------------------|
| 日 | | | 期 | : | 十二月三十日 (星期三) |
| 時 | | | 間 | : | 組別一: 下午2:00-3:00 |
| | | | | | 組別二:下午3:30-4:30 |
| | | | | | (兩個組別內容相同,家長只需二選其一。) |
| 形 | | | 式 | : | 以 ZOOM 進行 (登入資料及密碼將容後發放) |
| 費 | | | 用 | : | 全免 (活動費用由社會福利署撥款資助) |
| 名 | | | 額 | : | 24 人 (毎組 12 人) |
| 取 | 錄 | 通 | 知 | : | 如報名人數超過24人,以抽籤決定。取錄名單將於十二月二十一日公布。 |
| 備 | | | 註 | : | 取錄者將於活動前以郵寄形式取得材料包兩份。 |

請於十二月十六日(星期三)或以前簽妥電子通告回條,以便統籌辦理。如對上述活動有任何疑問,請致電 2479 2709 與社工麥珮螢姑娘聯絡。

此致

貴家長



東華三院馬振玉紀念中學校長

謹啟 (陳妙霞)

二零二零年十二月十四日

東華三院馬振玉紀念中學 活動通告 020/20-21

班號:____

| 敬覆者:本人為 | 班學生 | 之家長,已知悉上述家長工作坊事宜,並 |
|----------|----------|--------------------|
| 3人发行 7-7 | <i>~</i> | |

「押花相架家長工作坊」(中一級)

- □ 將會出席工作坊(組別一)。
- □ 將會出席工作坊(組別二)。
- □ 未克參與上述工作坊。

此覆

東華三院馬振玉紀念中學

| 家長簽署 | : | |
|--------|---|--|
| 家長姓名 | : | |
| 家長聯絡電話 | : | |
| 郵寄地址 | : | |

TWGHs C.Y. Ma Memorial College Activity Circular 020/20-21 Pressed Flower Craft Parent Workshop

14th December 2020

Dear Parents

In order to provide you a relaxing moment, our school has organized a "Pressed Flower Craft Parent Workshop" for S1 parents. Through the workshop, parents will learn and make a pressed flower craft, and share the crafts with your children to enhance the parent-child relationship. Details of the workshop are as follows:

| Target Group | S1 parents | |
|------------------------|--|--|
| Date | December 30 (Wednesday) | |
| Time | Session 1: 2:00pm to 3:00pm Session 2: 3:30pm to 4:30pm | |
| | (The content of the two groups is the same, and you only need to choose one of the two sessions.) | |
| Venue | ZOOM (Login information will be sent later.) | |
| Training Fee | Free of charge (Full sponsorship will be provided by the Social Welfare Department.) | |
| Number of participants | 24 (12 people/ session) | |
| Admission notice | If the number of applicants exceeds the quota, it will be allocated by drawing lots. The admission list will be announced on 21 st December 2020. | |
| Remarks | The applicants will get two packs of the materials by mail. | |

Please kindly sign the e-reply slip by 16th December 2020 (Wednesday). Please feel free to contact the school social worker Miss Mak Pui leng on 2479 2709 if you have any queries.

Yours sincerely

Chan Miu Ha Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.